
Heemstede, 2 januari, 2024 
 
 
Geachte mevrouw Grummel, 
 
Allereerst wens ik u een gezond en voorspoedig 2024 toe. 
Ten tweede dank ik u voor uw snelle reactie op mijn brief van afgelopen 26 december. 
Het was goed om te lezen dat u mijn inzet waardeert, dat u met de Meerlanden in gesprek 
gaat en dat het ging om een ongelukkige samenloop van omstandigheden. 
 
Eergisteren was het, zoals u weet, Oudjaarsdag. 
De papier en karton containers zaten propvol. Het papier en karton puilde eruit. En door de 
dag heen deponeerden mensen zonder enige schaamte karton, een plastic tas van de DEKA, 
een open zak met piepschuim en een dichte vuilniszak, die later ook nog openging, naast de 
containers. 
Wel heel vervelend, maar ik dacht aan de mededeling in uw brief over de regels wat betreft 
de containers tijdens de jaarwisseling. 
Voor de zekerheid heb ik een melding gedaan met de buiten beter app om 15.52 uur. Ook 
heb ik de Meerlanden gebeld. Zij waren, zoals te verwachten dicht, dus niet te bereiken. Wel 
gaf een bandje aan dat ik bij calamiteiten buiten kantooruren 14023 moest bellen. Maar ja, 
dan krijg je de gemeente en ook die is gesloten op zo’n dag. Dat bandje heeft dus geen 
enkele zin. 
Om 17.00 uur was de Meerlanden nog steeds in geen velden of wegen te bekennen. 
Ik heb 17.08 uur het speciale nummer van de Handhaving gebeld. Er werd niet opgenomen 
en ik heb een boodschap achtergelaten. 17.29 uur wederom gebeld en werd ik weggedrukt. 
(Door een medewerker?) 18.15 uur nog een poging gedaan de Handhaving te bereiken. Dit 
keer werd ik in de wacht gezet. Ik stond vooraan in de rij. Na een kwartier wachten heb ik 
maar opgehangen. 19.40 uur een laatste keer gebeld. Helaas. 
Inmiddels was de Meerlanden nog steeds niet geweest. 
19.43 uur heb ik ten einde raad de politie gebeld. (Ik weet namelijk dat deze situatie eigenlijk 
bij de Handhaving hoort.) De mevrouw van de politie begreep mij echter wel nadat ik haar 
had uitgelegd dat er een vuurgevaarlijke situatie zou kunnen ontstaan met die overvolle 
papiercontainers en het wonen van ons op een steenworp afstand hiervan. De mevrouw 
ging haar best doen de Piketdienst van de gemeente te bereiken en ze zou er een notitie van 
maken. Ook dat heeft niet geholpen. 
 
Al met al zijn wij als bewoners dus de Oudejaarsnacht ingegaan met papier containers, vlak 
voor onze balkons en ramen, die niet gesloten waren, die propvol waren en waar ook nog 
allerlei troep naast lag. 
Ik heb gedurende de avond geregeld gekeken of er misschien toch nog een auto van de 
Meerlanden aan zou komen, maar nee. 
Ook heb ik nauwlettend in de gaten gehouden of er niet iets onaangenaams zou gebeuren, 
daar de vuurpijlen ons de gehele avond al om de oren vlogen. 
Na twaalven was het natuurlijk helemaal bal, ondanks het vuurwerkverbod. 
Zo rond tweeën, toen al het vuurwerk zo goed als was afgestoken, ben ik extra alert 
geweest. Jongelui gaan er dan namelijk op uit, hebben vaak al de nodige drankjes en/of 



anderszins tot zich genomen. Grenzen vervagen en zo kunnen er dingen gebeuren die 
niemand achteraf zo bedoeld had. 
Kennelijk ben ik uiteindelijk toch in slaap gevallen, want gisterochtend zag ik dat het 
bushokje aan de overkant het had moeten ontgelden. 
Kunt u zich voorstellen dat ik eigenlijk wel opgelucht was? Dat men niet bedacht had een 
rotje of nog erger in één van de open containers te stoppen. 
 
Gisterochtend om 8.42 uur stopte er een autootje van de Meerlanden kentekennummer 

. Er stapte een man uit die de papier containers aan de voorkant opendeed en 
het papier dat er uitpuilde weer in deed. Vervolgens ging hij zijn auto in en liet de 
zakken/tassen naast de container liggen. Nu waaide het gistermorgen ook nog hard, dus de 
eerste tas van de DEKA blies op de rijweg, gevolgd door het piepschuim uit de andere open 
tas. Uiteindelijk ging de dichte zak ook nog open en begon zijn inhoud te verspreiden. 
U heeft geen idee hoeveel “bits and pieces” aan plastic etc. (zeker na het Kerst debacle) in 
onze omgeving liggen. Niet ècht goed voor het milieu. 
 
Nu suggereerde u in uw reactie een extra bovengrondse container te willen plaatsen voor 
het plastic, maar eerlijk gezegd staan wij daar niet op te wachten. Niet nog meer 
mogelijkheden creëren om hier vuil te storten alstublieft. 
 
Resumerend moet ik het volgende constateren: 
 
Alle beweringen die u gedaan heeft in uw reactie kloppen niet. 
Er was geen enkele container afgesloten. Ze waren 31 december en 1 januari open. 
Er waren geen extra maatregelen getroffen. 
Er heeft geen extra inzameling van plastic en papier plaatsgevonden op 31 december. 
Er is één iemand langsgekomen, die zich heeft bemoeid met de te volle papier containers en 
hij heeft de bijplaatsingen laten liggen. 
 
Door het doorlopend alert moeten zijn voor calamiteiten hadden wij dus geen fijne 
jaarwisseling. 
Als ik dit naast de uitermate onverkwikkelijke situatie tijdens de Kerst zet, kunt u zich 
misschien voorstellen dat ik dit schrijven ook door zal sturen naar de Gemeenteraad. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

   
  
  
  
 


